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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordföranden Kerstin 

Järneberg och ledamoten Ove Martinsson. Justering sker fredag 1 februari. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 10 december 2012 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 
§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 7 februari 2013 

Ärende nr 1: Årsredovisning och bokslut för 2012 

Rådet påtalade en otydlighet i informationen på sidan 6 om nominerings-

förfarandet när nämnden ska utse rådets ledamöter. Alla nomineringar 

förmedlas till nämnden av HSO (Handikappföreningarnas Samarbetsorgan), 

även den som gäller organisationen DHR (Delaktighet Handlingskraft 

Rörelsefrihet). DHR bör alltså inte nämnas separat. (Rådet påpekade också 

att även SRF, Synskadades Riksförbund, nominerar till stadens råd, men att 

även de gör det via HSO.) Informationen kommer att rättas till i det här årets 

årsredovisning. 

 

Rådet ansåg att förvaltningens kommentar på sidan 54, vid indikatorn som 

gäller brukarnas nöjdhet med bemötandet från biståndshandläggarna, var 

onödig och oschysst. Kommentaren förklarar årets resultat – som ligger 

under årsmålet – med att brukarnas anhöriga ibland har högre förväntningar 

än vad som kan erbjudas. Rådet menade att anhöriga vill det bästa för sina 

närstående och uppskattade därför inte kommentaren. 

 

Däremot tyckte rådet att texterna om funktionsnedsättning på sidorna 46 och 

48 var mycket bra. 

 

Rent generellt är det svårt att hitta i det omfattande dokumentet, svårt att se 

en eventuell struktur och röd tråd, ansåg rådet. En innehållsförteckning 

skulle inte skada. Bestämdes att ekonomichef Pär Dahlqvist inbjuds till ett 

kommande sammanträde för en genomgång. 

 

Ärende nr 6: Föreningsbidrag 2013 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Finansiering av underhåll av bostäder för LSS-boende 

(remiss från kommunstyrelsen) 

Rådet undrade varför man inte tänkte på kommande renoveringsbehov från 

början, och om dessa kostnader inte redan är inräknade i hyran. 

 

Ärende nr 12: Standardiserade arbetssätt med tekniskt systemstöd för 

ärende- och dokumenthantering – eDok (remiss från kommunstyrelsen) 

Sekreteraren berättade att nämnden planerar en övergång till läsplattor 

istället för att få nämndhandlingarna i pappersform. Dock planeras för 
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närvarande ingen motsvarande förändring för rådens del. Rådet kommer att 

ta ställning till detta om och när det blir aktuellt. 

Ärende nr 16: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt SoL och LSS 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 19: Uppföljning av funktionshinderinspektörernas tidigare 

granskningar – rapport från socialnämnden 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 4 Information från förvaltningen och avdelningen för socialtjänst 

Rådet gick igenom balanslistan över utestående frågor (se bilaga):  

 Besöket på Café 49:an i Fagersjö planeras till antingen måndag 18 

februari kl 14.00 eller fredag 22 februari samma tid, beroende på när 

verksamheten kan ta emot. 

 Punkten om medverkan av stadens Funktionshinderombudsman Riita 

Leena Karlsson stryks eftersom ombudsmannen medverkar vid många 

av de gemensamma aktiviteter som genomförs i staden, och som rådets 

ledamöter har möjlighet att delta i. 

 Punkten om funktionshinderinspektörerna ska inte längre vara vilande. 

Förvaltningen undersöker när inspektörerna har möjlighet att komma på 

besök till rådet. (Detta genomförs utan samverkan med övriga råd i 

söderort.) 

 
§ 5 Övriga frågor  

Ebba Lundgren meddelade att hon kommer att lämna rådet. Avgången 

behöver formellt godkännas av stadsdelsnämnden, som också kommer att 

utse en ny ledamot så snart HSO har lämnat sitt förslag. 

 

Rådet utsåg Lars Jonsson att efterträda Ebba i den arbetsgrupp inom rådet 

som inventerar tillgängligheten i lokaler där förvaltningen ordnar öppen 

verksamhet av olika slag. I gruppen ingår sedan tidigare även Kerstin 

Järneberg och Agneta Hagström. 

 

Rådet bestämde sig för att göra en egen inventering av tillgänglighet ute 

och inne i Farsta Centrum, ur olika aspekter. Bland annat behöver 

dörröppnarens placering hos Nordea ses över, eftersom dörren öppnas rakt 

mot den som trycker på öppnaren. Resultatet av inventeringen 

sammanställs och överlämnas till Atrium inför nästa möte med dem. 

 

Lars Jonsson tog upp problem med lösa stenplattor på tunnelbane-

perrongen i Farsta centrum. Bestämdes att Lars först ringer SL om saken, 

och om det inte ger resultat så skriver rådet ett brev. 
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Blazena Westerlund berättade om en undersökning som FUB Stockholms 

län
3
 genomför om hyror i gruppbostäder. Förvaltningen lovade hjälpa till 

med svar på två av de tre frågorna, som gäller hur hyran beräknas och om 

det finns kommunalt bostadstillägg för handikappade, KBH. Frågan om de 

boende betalar hyra för gemensamma utrymmen kunde förvaltningen redan 

nu besvara jakande. 

 

Carita Mandelin rapporterade från kommunstyrelsens funktionshinderråd, 

bland annat om den bemötandeguide som har tagits fram och om Huddinge 

kommuns utomordentliga handlingsplan för att tillgänglighetsanpassa 

lekplatser. Målsättningen i Stockholm är att minst en lekplats i varje 

stadsdelsområde ska vara tillgänglighetsanpassad. 

 

Kerstin Järneberg berättade att det i staden har avsatts 500 000 kronor för 

utbildning av funktionshinderråden, med ett utbildningstillfälle per månad. 

Utbildningarna genomförs av Stockholms stad och HSO Stockholms stad i 

samverkan. Kerstin ingår i den arbetsgrupp som har utarbetat ett förslag till 

utbildningsteman. Det första seminariet hålls den 13 februari, på temat 

rådens arbetsformer. Inbjudan har mejlats och även delats ut till rådet vid 

dagens sammanträde. 

 

Ett gemensamt möte med råden i Skarpnäck och Enskede-Årsta-Vantör 

hålls onsdag 6 februari klockan 14.00-16.00, hos Enskede-Årsta-Vantör. 

Mötet ägnas åt att diskutera hur man arbetar i respektive råd, vad man kan 

lära av varandra och om det finns vissa frågor där man kan samarbeta. 

 

Kommunförbundet Stockholms Län har inbjudit till information onsdag 30 

januari om vad en eventuell kommunalisering av hemsjukvården skulle 

innebära för LSS-boende och daglig verksamhet. Blazena har anmält sig. 

 
§ 6 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 4 mars 2013 och genomförs på 

gruppbostad som drivs av Sköndals LSS AB, på Bengt Bagares Gränd 2 A i 

Sköndal. Studiebesöket inleds kl 13.30 och därefter hålls rådets möte. 

 
§ 7 Avslutning 

Rådet tackade Ebba Lundgren för hennes engagemang i rådet. Ordföranden 

avslutade mötet. 
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 Föreningen för barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning 


